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Luchthaven Zaventem  -  Kwaliteit drinkwater

Recent bereikte ons het bericht dat het drinkwater op de luchthaven van Zaventem 
mogelijk een te hoog gehalte aan lood en zink zou bevatten. De luchthavenuitbater en de 
waterleverancier zouden hiervan al meer dan een half jaar op de hoogte zijn, maar 
blijkbaar werd door hen nog geen initiatief genomen om de toestand te verhelpen.

Als de informatie klopt, hoeft het geen verder betoog dat de situatie een 
gezondheidsrisico kan vormen voor de talrijke reizigers, alsook werknemers die het 
drinkwater op de luchthaven zouden nuttigen.

Hebben de minister van Omgeving en/of de minister van Volksgezondheid weet van 
kwaliteitsproblemen van het drinkwater op de luchthaven van Zaventem? 

Zo niet, overwegen ze om hun respectieve inspectiediensten opdracht te geven tot 
uitvoering van een drinkwaterkwaliteitscontrole op de luchthaven, en binnen welke 
termijn zullen desgevallend de resultaten van de controle beschikbaar zijn? 

Zo ja, kunnen zij verduidelijken wat de aard en ernst is van de drinkwaterproblemen, 
alsook welke maatregelen er intussen, in samenspraak met de luchthavenuitbater en 
drinkwaterleverancier, door hen werden uitgevaardigd om de gezondheid van de reizigers 
en werknemers op dit punt te vrijwaren?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (678), Wouter Beke (497).



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 497 van 8 april 2022
van KLAAS SLOOTMANS

Een gecoördineerd antwoord zal gegeven worden door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


